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Vi ønsker
FLERE MEDLEMMER!Jo mer penger vi har til disposisjon, desto mer 

kan vi gjøre for nærmiljøet ditt.
Hvis ikke årsmøtet forandrer på forslaget, blir 
kontingenten 250 kroner som før. Alle husstander i Vollen-området får tilsendt giroblankett - vi håper også DU blir med oss 

i 2011!

10. mars er det årsmøte på Vennely. 
Se og hør om videre bygging i Vollen. Hvor 
skal det bygges mer? Hva skjer med p-
plassene og området ved kaia? 
Spennende samarbeidsplan mellom Asker 
Bibliotek og Vollen Vel.   Møt opp!

Aropos rådyrjakt: 
Vi kan ta bedre vare på dyrelivet!

Se bilder fra nyttårsfeiringen!

Gudmundsenbua skal reddes!
Flyttes og restaureres. Hvor?



I	   2010	   forsøkte	   vi	   oss	   med	   å	   spli5e	  
kon7ngenten	   og	   regning	   for	   snø-‐
brøy7ng	   i	   to.	   Vi	   var	   veldig	   spente	   på	  
hvor	   mange	   av	   dem	   som	   fikk	   snø-‐
regningen	   som	   også	   ville	   betale	   sin	  
kon7ngent.	  Vi	  budsje5erte	  li5	  forsik7g,	  
men	   det	   gikk	   over	   alle	   forventninger!	  
Nesten	  alle	  betalte	  begge	  deler.	  

Sommerfesten	   i	   Gor	   ble	   gjennomført,	  
selv	  om	   ikke	  været	   var	   det	   aller	   beste.	  
De	   frammø5e	   velet, 	   musikerne	   og	  
skolekorpset	   var	   fornøyde	   -‐	   så	   vi	  
tråkker	  7l	  igjen	  7l	  sommeren.	  
I	   september	   «utvidet»	   vi	   turs7en	   vår	  
med	   18	   informasjonspunkter	   med	  

kulturhistorie,	  noe	  som	  sikkert	  vil	  gjøre	  
s7en	   enda	  mer	   populær	   -‐	  og	  nyMg	  på	  
flere	  måter.

Ny5årsaOen	   ble	  også	   en	  suksess,	  med	  
te5	   oppunder	   600	   deltakere.	   En	   flo5	  
avslutning	   på	   året	   som	   gikk.	   Tekst	   og	  
bilder	  inne	  i	  bladet.

Blant	   annet	   fordi	   vi	   har	   ha5	   økono-‐
misk	  stø5e	  både	  fra	  Tore	  Sigernes, 	  Jens	  
Evensen	  og	  Asker	  kommune,	  klarer	   vi	  å	  
gjennomføre	   disse	   prosjektene	   våre,	  
men	   aller	   vik7gst	   er	   likevel	   det	   våre	  
medlemmer	   bidrar	  med	   -‐	   tusen	  takk	  7l	  
alle	  sammen!

Snart	   er	   det	   årsmøte.	  Valg	  og	  regnskap	  
hører	   med,	   men	   siden	   vi	   har	   full	  
kontroll	  med	  det	  meste,	  er	   det	  vel	  ikke	  
noe	  i	  de 	  punktene	   som	  drar	   «mann	   av	  
huset».	  

Men	   jeg	   tror	   noen	   og	   enhver	   vil	   få	  
hakaslepp	   over	   posten	   som	   heter	  
«Videre	   utbygging	   av	   Vollen».	  Hvis	  du	  
trodde	   at	   nå	   var	   det	   slu5	   -‐	   da	   bør	   du	  
komme	   på	   årsmøtet!	   Tor	   Arne	  Midtbø	  
kommer	   fra	  Asker	   Kommune	   og	  svarer	  
på	   spørsmål,	   mens	   vi	   «avslører»	  
planene	   for	   videre	   utbygging	   og	  
forteMng.	  	  Kommer	  du?

Vollen Vel
Vollenveien 1, 1390 Vollen

Post@vollenvel.no
www.vollenvel.no

Bank: 7874.06.46248
Org.nr. 992685646

Alle kan lære å danse, og når du 
har kommet i gang vil du aldri 
slutte. Hos oss er dans ens-
betydende med trim, glede og 
sosialt samvær!

Vi har alltid et kurstilbud som 
passer akkurat for deg og din 
partner. Og er du singel, så 
ordner vi med en egnet danse-
partner.

Du trenger ingen som helst 
forkunnskaper. Klarer du å skille 
mellom høyre og venstre fot, er 

Knut Førsund, fotografert av Anne Sophie Nordrum Kroken.

mailto:Post@vollenvel.no
mailto:Post@vollenvel.no
http://www.vollenvel.no
http://www.vollenvel.no


Hvor ble det av 

alpakkaene?
Det	  ble	  s7lle	  nede	  på	  alpakka»jordet»	  i	  Bra5lia	  nedenfor	  Hans	  
Østenstadsvei.	  Kanskje	  kan	  du	  se	  snurten	  av	  dem	  ved	  låven	  7l	  Lars	  
Gisle	  i	  Vollenveien,	  der	  har	  de	  nemlig	  vinter7lhold.	  Hvis	  de	  er	  ute,	  så	  
kan	  du	  gå	  inn	  Hans	  Østenstadsvei	  slik	  at	  du	  kommer	  på	  baksiden	  av	  
låven	  hans,	  da	  kan	  du	  beskue	  dem	  nærmere.	  Til	  våren	  skal	  de	  7lbake	  
7l	  Bra5lia.	  Du	  kan	  også	  kontakte	  Heike	  på	  tlf.	  92	  66	  51	  46	  hvis	  du	  
gjerne	  vil	  se	  på	  dyrene	  nå.

-‐	  Men	  -l	  våren	  skal	  det	  bli	  liv,	  da	  planlegger	  jeg	  en	  åpen	  dag,	  sier	  
Heike	  Köhler-‐Aanensen.	  Ellers	  finner	  du	  mer	  informasjon	  om	  dyrene	  
på	  en	  ny	  hjemmeside	  Heike	  har	  få5	  lagd:	  www.norve7a-‐alpakka.no

!
Vi har sett ganske mange postkasser i Vollen 

uten både navn og husnummer. 
Og en del hus uten veinummer. 

Ikke så lett å finne fram til disse... 
Hvordan er det min din postkasse og ditt hus?

Vollenkunnskap 
i turstien - og på nett.
I	  høst	  ble	  s7en	  forsynt	  med	  kulturhistorisk	  informasjon.	  
18	  punkter	  på	  den	  fem	  kilometer	  lange	  løypa	  gir	  
informasjon	  om	  steder,	  utvikling,	  familier	  og	  gårder	  -‐	  og	  
li5	  av	  hvert	  annet.	  Ta	  deg	  7d	  7l	  å	  stoppe	  av	  og	  7l	  og	  lese	  
li5.	  Passer	  det	  ikke	  å	  ta	  turen	  rent	  fysisk,	  så	  kan	  du	  «gå»	  
den	  på	  våre	  ne5sider!	  På	  www.vollenvel.no	  	  finner	  du	  
s7en.	  Klikk	  på	  punktene	  og	  du	  får	  opp	  tekst	  og	  bilder.

Her	  ser	  du	  et	  glimt	  fra	  starten	  da	  de	  18	  punktene	  var	  på	  plass	  og	  
Harald	  Bøckman	  ledet	  turen	  i	  september.

Vi	  har	  en	  plan...
Det	  er	  så	  mye	  kulturhistorie	  i	  Vollen,	  så	  mye	  å	  fortelle.	  
Bokstavelig	  talt.	  Vi	  jobber	  nå	  med	  å	  få	  7llatelse	  7l	  og	  interesse	  
for	  å	  se5e	  opp	  noen	  informasjonsskilt	  i	  sentrum,	  som	  kan	  være	  
7l	  berikelse	  for	  både	  Vollenbeboere	  og	  besøkende.	  Sammen	  
med	  et	  fortellerprosjekt	  skal	  de5e	  bli	  informasjon	  som	  mange	  
vil	  kunne	  ha	  glede	  av.	  

Vi	  skal	  spille	  inn	  teksten	  på	  lydfiler,	  og	  vi	  er	  i	  gang	  med	  en	  
intervjuserie	  av	  «godt	  voksne»	  personer	  i	  Vollen	  -‐	  alt	  i	  et	  EU-‐
stø5et	  samarbeidsprosjekt	  med	  Asker	  Bibliotek.
Vi	  forteller	  mer	  om	  de/e	  på	  årsmøtet.

Vollen  Vel og
Asker bibliotek

informerer:

220cm

78cm

93cm

104cm

34cm

tekst 
tekst 
tekst 
tekst 

logoer EU, 

http://www.norvetia-alpakka.no
http://www.norvetia-alpakka.no
http://www.vollenvel.no
http://www.vollenvel.no


Bringebærdyrkerne på Linlandet

La	  oss	  sammen	  ta	  en	  75	   på	  starten,	  

nå7den	   og	   frem7den	   7l	   disse	  

Vollens	   små	   rubiner,	   nemlig	   ”Asker-‐

bærene!”	  Vi	  må	  7lbake	  7l	  Skipsfører	  

Pe5er	   Andersen,	   som	  hjemførte	   de	  

første	   Asker-‐bærene	   7l	   Norge	   i	  

slu5en	   av	   det	   19-‐århundre.	   Han	  

seilte	  på	  Frankrike	  bl.a.	   og	  der	   fant	  

han	   s7klinger	   7l	   sorten	   Paragon,	  

som	   fak7sk	   er	   navnet	   på	   de	   smak-‐

fulle	   bærene	   som	   populært	   kalles	  

Askerbær.	  (Egen	  ar7kkel	   i	   Buds7kka	  

1.	  juni	  1979.)	  Han	   var	   seilskutefører	  

og	   han	   eide	   fruktgården	   Linlandet,	  

oppunder	  skogkanten	  i	  Vollen.

Han	   tok	   livskraOige	   s7klinger	   med	  

hjem	   7l	   Norge	   og	   Asker	   omtrent	   i	  
1890-‐årene,	   med	   sin	   nye	   treskute	  	  

”D/S	  Veritas”,	   og	  slik	  begynte	  even-‐

tyret.	  

Men	   før	   de5e	   kjøpte	   kommunen	  

eiendommen	   i	   1868,	   skilt	   ut	   fra	  

Linlandet	  fruktgård. 	  Hans	  Østenstad-‐

svei	   14,	   	   ble	   skole	   nummer	   seks	   i	  

Asker, 	   også	   kalt	   Østre	   skole.	   Lærer	  

Hans	  Østenstad	  kjøpte	  eiendommen	  

e5er	   overflyMng	  av	  skolen	  7l	  Gisle	  i	  

1902.

Kirketjener	   Alf	   Østeby,	   som	   frem-‐

deles	  huskes	   godt	   her	   i	  Vollen,	  eide	  

naboeiendommen,	  Linlandet	  gård.	  	  

Nok	  historie,	  og	  så	  7l	  nåværende	  og	  

siste	   eieres	   7d.	   «Alle”	   i	   Vollen	  

kjenner	   Reidun	   og	   Niels	   Rasch-‐

Olsen,	   eiere	   og	   drivere	   av	   bruket.	  

Dyk7ge	   dyrkere,	   blide	   og	   ak7ve	  

Vollen-‐beboere,	   Reidun	   også	   kjent	  

som	  bestyrer	   av	  hallen	  på	  Arnestad,	  

nå	   er	   hun	   pensjonert,	   men	   ikke	  

mindre	   ak7v	   for	   det.	  De	   forteller	   at	  

det	   er	   over	   90	   %	   faste	   kunder	   som	  

kommer	   igjen	  hvert	  år,	  og	  av	  disse	  er	  

det	   over	   90	  %	  igjen	   som	  er	   kvinner.	  

Morsomt, 	  synes	  Niels:	  ”Det	  er	  altså	  i	  

vår	   moderne	   7d, 	   kvinnene	   som	  
fremdeles	  er	   sankere,	  mataukere, 	  all	  

frigjøring	  7l	   tross. 	  Barn	   er	   også	  vel-‐

komne,	  og	  det	   sies	  at	  de	  øker	   i	   vekt	  

når	   de	   forlater	   bringebærradene,	  

som	   står	   som	   snorre5e	   generaler,	  

med	   sine	   røde	   fristende	   bær	   for	  

store	  og	  små	  munner.	  Det	  dyrkes	  tre	  

sorter	   bringebær	   på	   gården	   nå:	  

Orion,	  Glen	  Ample, 	  og	  Paragon	  (kalt	  

Askerbær.)	   Alle	  disse	   tre	   sortene	  er	  

dessertbær,	  med	  ulik	  smak	  og	  farger.	  

Alle	  som	  kjører	  opp	  eller	  ned	  
Vollenveien	  om	  sommeren	  
har	  se5	  dem,	  og	  mange	  er	  det	  
som	  venter	  spent	  hvert	  år	  på	  
de5e:

Skilt	  med	  7lbud	  om	  
bringebærplukking	  på	  
Linlandet	  Hagebruk,	  og	  i	  3-‐4	  
korte	  og	  hek7ske	  sommeruker	  
blir	  det	  spist,	  plukket,	  fryst	  og	  
konservert	  disse	  røde	  
herlighetene	  langt	  utover	  
Askers	  grenser.

tekst:	  Lise	  Førsund
foto:	  Knut	  Førsund

En	  morsom	  historie	  om	  navnet	  «Askerbær»:

Professor	   Finn	   Måge	   fra	   Landbruks-‐høyskolen	   i	   Ås,	  

holdt	  en	  gang	  et	  stort	  foredrag	  om	  bringebær-‐dyrking	  i	  

Norge,	  og	  Niels	  var	  deltager	  her.	  Måge	  sa5e	  opp	  de	  10	  

mest	  vanlige	  sortene	  med	   bær	  på	  tavlen,	  og	  der	   stod	  

ikke	   Askerbærene	   listet	   opp,	   og	   Niels	   spurte	   e5er	  



gårdens	   2. 	   etasje	   i	   Asker	   i	   1990.	   Linge	  

inspirerte	   familien	   Rasch-‐Olsen	   7l	   å	   starte	  

de5e	   store	   arbeidet	   det	   var	   å	   bygge	   opp	   sin	  

bringebærgård,	  så	  ham	  kan	  vi	  takke	  for	  mye,	  vi	  

som	  nyter	  godt	  av	  de	  gode	  bærsortene.

En	   tankevekkende	   detalj	   er,	   er	   at	   i	   1945,	   da	  

krigen	   slu5et,	  hadde	   vi	   850	   mål	   med	   bringe-‐

bærdyrking	  i	   Asker,	  nå	   er	  det	  bare	  to	   dyrkere	  

igjen.	  

En	   blir	   overhode	   ikke	   rik	   av	   de5e,	   hvordan	  

klarer	  de	  da	  å	  holde	  på	  år	  e5er	  år, 	  kan	  vi	  andre	  

spørre	  oss	  om,	  overlykkelige	   over	   at	  det	   enda	  

finne	  så	  gode	  bærsorter	  i	  Vollen.

De	  vik7gste	  grunnene	  får	  vi	  av	  vertskapet	  selv:

1:	  Alle	  de	  hyggelige	  menneskene	  som	  7l	  

stadighet	  kommer	  7lbake	  fra	  Gern	  og	  nær	  og	  

bringer	  med	  bl.a.	  gamlemor,	  nå	  svaksynt	  i	  sin	  
stol.	  Hun	  var	  selv	  bringebærplukker	  i	  sine	  

yngre	  dager.	  Nå	  får	  hun	  se	  på	  at	  de	  yngre	  

holder	  en	  god	  tradisjon	  i	  hevd.	  

forts.	  side	  19	  	  	  	  

Østenstad	  skole	  (også	  kalt	  Østre	  skole	  )	  fotografert	  før	  inngangspar-et	  brente	  og	  
bygget	  ble	  revet.	  Deler	  av	  panelet	  ble	  snudd	  og	  brukt	  på	  nyL	  da	  gården	  ble	  bygd	  
opp	  igjen	  i	  1936.

disse.	   Da	   hevet	   den	   lærde	   professor	  

blikket	   over	   brillene,	   kom	   ned	   mot	  

Niels	  og	  sa:	   ”Askerbær, 	  dem	  kan	  man	  

selge	  i	  Asker.”

Sorten	   heter	   da	   altså	   Paragon,	   men	  

uanse5, 	  7lbake	  7l	   våre	  deilige	   Asker-‐

bær.	   	   Det	   er	   en	   masse	   arbeid	   med	  

de5e, 	  og	  det	  kan	  vi	  se	  på	  gården.	  Her	  

er	   orden	   og	  reda!	   Plantene	   Orion	   og	  

Glen	   Ample	   har	   skotsk/kanadisk	  

opprinnelse,	   og	   alle	   bærene	   må	   det	  

betales	   en	   lisens	   på,	   for	   hver	   s7kling	  

som	  kjøpes.

De	   skal	   skjæres	  ut	   hver	  vår,	  de	  gamle	  

skuddene	   skal	   vekk,	   de	   nye	   må	  

tynnes,	   og	   de	   8	   beste	   skuddene	   på	  

hvert	   voksested	   får	   stå	   og	   vokse	   seg	  

store	   og	   forhåpentligvis	   gi	   mye	   bær.	  

Det	   må	   ikke	   regne	   for	   mye	   under	  

modning	   eller	   høs7ng,	   da	   faller	  

bærene	   av,	   og	   de	   får	   også	   le5	  

gråskimmel,	  en	   sopp,	   og	   da	  må	   syke	  

skudd	  tas	  vekk	  for	  å	  unngå	  smi5e	  over	  

på	   friske. 	   Alt	   må	   også	   toppes	  

underveis,	   slik	   at	   plukkeren	   kan	   nå	  

opp	   7l	   herlighetene,	   og	   for	   å	   unngå	  

brekkasje	   på	   stenglene.	   Alt	   må	   også	  

klipses	   opp,	   så	   stenglene	   ikke	   ligger	  

utover	   radene.	   En	   stor	   og	   vik7g	  

mentor	  for	   vertskapet	  må	  nevnes	  her,	  

nemlig	   Jens	   Linge	   på	   Aanerud	   gård,	  

han	   var	   bringe-‐bærguruen	   i	  Asker,	  og	  

var	   også	   med	   på	   å	   starte	   Oslo	   og	  
Akershus	   Bringebærlag	   i	   Meieri-‐

Pia	  Ryrfors	  plukker	  Askerbær	  -‐	  og	  sier:	  -‐	  Jeg	  har	  
kommet	  hit	  hver	  sommer	  de	  siste	  -	  årene	  for	  å	  
plukke	  bringebær.	  Det	  er	  all-d	  hyggelig	  å	  
komme	  hit,	  og	  jeg	  plukker	  8	  –	  12	  liter	  hvert	  år.	  
Bærene	  rører	  jeg	  med	  liL	  sukker	  og	  fryser.	  Når	  
jeg	  tar	  opp	  bringe-‐bærsyltetøyet	  på	  vinteren	  
smaker	  det	  deilig	  av	  sommer,	  og	  jeg	  blir	  minnet	  
om	  solskinns-‐dagen	  da	  jeg	  plukket	  bærene.

Slik	  ser	  gården	  ut	  i	  dag,	  fotografert	  under	  bringebærinnhøs-ngen	  i	  2010.



Værgudene	  var	  sånn	  passe	  snille	  med	  oss,	  da	  vi	  21.	  
august	  inviterte	  7l	  familiefest	  på	  Fritznerstranda.	  
Det	  kunne	  vært	  li5	  varmere	  både	  på	  land	  og	  i	  
vannet,	  men	  regnet	  holdt	  seg	  i	  det	  minste	  unna.

Arnestad	  skolekorps	  tok	  seg	  av	  mat	  og	  drikke,	  og	  
det	  gikk	  unna	  slik	  at	  korpset	  umiddelbart	  sa	  at	  de	  
gjerne	  kom	  igjen	  neste	  sommer.

Ski5hegga	  Swing	  sørget	  for	  musikk	  og	  stemning,	  så	  
det	  ble	  noen	  hyggelige	  og	  lekefulle	  7mer	  på	  
stranda	  	  denne	  e5ermiddagen.	  Det	  gikk	  i	  ringspill,	  
naturs7	  med	  kunnskapstest,	  sekkeløp	  og	  
tautrekking.

De5e	  var	  velets	  første	  sommerfest	  på	  flere	  år,	  men	  
det	  ga	  mersmak,	  så	  vi	  kaster	  oss	  ut	  i	  det	  7l	  
sommeren	  igjen.

God start for sommerfesten

Vil du bli medlem? Etter årsmøtet 10. mars sender vi en giro til alle som bor i 
Vollen-området. Betaler du den, så støtter du vårt arbeide for nærområdet ditt, 

bl.a. med tursti, VollenStikka, sommerfest og nyttårsfeiring.

SkiLhegga	  Swing	  skapte	  fin	  stemning.

Arnestad	  skolekorps	  sine	  burgere	  og	  brus	  gikk	  unna!

Unni	  Musum	  holder	  orden	  på	  det	  populære	  ringspillet.	  
Neste	  gang	  må	  vi	  ha	  flere	  ringspill!

Mange aktiviteter ga liv og røre på stranda.





Nyttårskveld med stemning!

Kan	  det	  bli	  finere?	  Vi	  var	  nesten	  600	  glade	  deltagere	  i	  årets	  lysmarsj	  med	  fakler	  ned	  Vollenveien.	  Klump	  i	  halsen	  og	  
tårer	  i	  øynene	  sammen	  om	  noe	  posi7vt	  og	  spennende	  for	  store	  og	  små.	  Glade	  ansikter,	  om	  enn	  i	  kulda,	  røde	  kinn	  og	  
brede	  smil!	  TAKK	  7l	  alle	  som	  deltok	  også	  i	  år,	  og	  takk	  for	  fakkelkjøp,	  inntektene	  går	  uavkortet	  re5	  i	  velkassen.	  Først	  i	  
toget	  ser	  vi	  fra	  venstre	  styremedlem	  Chris7an	  Øgaarden,	  miljøkomitéens	  Gretha	  Wiseth,	  Sverre	  Wiseth	  og	  7l	  høyre	  
Reidun	  Rasch-‐Olsen.

Så	  stod	  vi	  der	  alle	  sammen,	  store	  og	  små,	  og	  ventet	  spent	  på	  det	  store
	  fyrverkeriet.

-‐	  HJEM!!!	  sa	  vesle	  Cornelia	  Øgaarden,	  mens	  hun	  sa5	  trygt	  på	  pappa	  Chris7ans	  
arm,	  og	  holdt	  trofast	  i	  en	  fakkel.	  Det	  ble	  i	  farligste	  laget	  for	  noen	  av	  våre	  små	  da	  fyrverkeriet	  braste	  av	  gårde.	  Neste	  år	  får	  

vi	  kanskje	  forberede	  de	  minste	  li5	  med	  stjerneskudd	  hjemme,	  samt	  s7lle	  oss	  li5	  bak	  med	  de	  minste.	  Det	  var	  et	  lyd	  og	  
lysshow	  som	  tok	  pusten,	  selv	  fra	  mange	  voksne	  Vollenbeboere.	  

Forsangere	  i	  år	  7l	  vakre	  «Deilig	  er	  
jorden	  var»	  Odd	  Arild	  Chris7ansen	  og	  
Inger	  Svendsen.



Åsne	  Havnlid	  holdt	  årets	  fine	  appell,	  og	  den	  har	  
vel	  de	  aller	  fleste	  lest	  om	  i	  Buds@kka,	  som	  trofast	  
følger	  med	  oss.

Så	  startet	  fyrverkeriet.	  «Fantas@sk»,	  var	  ordet	  
som	  lød	  gjennom	  ahhhh’er	  og	  åhhhhhh’er.	  Alle	  
var	  nok	  liI	  spente	  på	  om	  det	  ble	  akkurat	  så	  fint	  
som	  året	  før,	  men	  DET	  ble	  det.	  Et	  utrolig	  floI	  
show	  over	  sjø	  og	  strand.	  SÅ	  fint	  å	  være	  sammen	  
om	  deIe	  med	  alle	  barna	  en	  liten	  @me	  før	  selve	  
nyIårsfeiringen	  tok	  @l.

Tusen	  takk...

...7l	  fyrverkerileverandør	  
Engelsrud	  med	  mannskap.	  En	  
ekstra	  takk	  også	  7l	  Mar7n	  som	  
måkte	  snø,	  Lyd	  og	  Fryd	  med	  
lydanlegget,	  «kjørt»	  av	  Pe5er	  
Bjerke,	  takk	  7l	  naboer	  for	  strøm,	  
samt	  7l	  dere	  som	  ryddet	  opp	  
dagen	  der	  på.

Velkommen	  igjen	  
neste	  nyLårsa_en!

foto: Knut Førsund
tekst: Lise Førsund



Invitasjon til årsmøte torsdag 10. mars
Vollen	  Vel	  inviterer	  5l	  årsmøte	  på	  Vennely,	  torsdag	  
10.	  mars	  kl.	  19.00.	  Vi	  håper	  på	  fullt	  hus!	  Servering	  
av	  frukt	  og	  mineralvann.

Saksliste:
1. Godkjenning	  av	  denne	  innkallingen
2. Valg	  av	  møteleder
3. Valg	  av	  referent
4. Godkjenning	  av	  årsberetning	  fra	  styre
5. Godkjenning	  av	  årsberetning	  fra	  veisjef
6. Godkjenning	  av	  årsberetning	  fra	  miljøkomite
7. Godkjenning	  av	  revisjonsberetning
8. Godkjenning	  av	  regnskap
9. Styrets	  forslag	  7l	  medlemskon7ngent
10. Styrets	  forslag	  7l	  brøytebidrag
11. Eventuelt	  innkomne	  forslag
12. Valg	  av	  styre	  (se	  forslag)
13. Valg	  av	  miljøkomite	  (se	  forslag)
14. Kort	  orientering	  om	  saker	  vi	  holder	  på	  med

Forslag:
Styrets	  forslag	  7l	  medlemskon7ngent	  for	  2011:
Kr	  250,-‐	  	  (som	  i	  2010).

Styrets	  forslag	  7l	  plik7g	  brøytebidrag	  for	  2011:
Kr	  600,-‐	  (ned	  fra	  kr	  700).

Forslag	  5l	  styre:
Leder:	  Knut	  Førsund	  (gj.valg)
Nestleder:	  Marta	  Nørbech-‐Eidem	  (gj.valg)
Kasserer:	  Heidi	  Bjørklund	  (ny)
Sekretær:	  Unni	  Musum	  (gj.valg)
Styremedlem:	  Chris7an	  Øgaarden	  (ikke	  på	  valg)
Veisjef:	  Erik	  Heineberg	  (ikke	  på	  valg)
Leder	  miljøkomite:	  Trine	  Thommessen	  (ikke	  på	  valg)

Forslag	  5l	  miljøkomite:
Leder:	  Trine	  Thommessen	  (ikke	  på	  valg)
medlemmer:	  Lise	  Førsund	  (gj.valg),	  Greta	  Wiseth	  (gj.valg),	  
Hilde	  Kari	  Vikjord	  (gj.valg),	  	  Hanne	  Christensen	  (ny)

Forslag	  5l	  revisorer:	  Svein	  og	  Mona	  Steffens	  (gj.valg)

E/er	  årsmøtet	  følger	  vi	  opp	  med	  to	  nærmiljøsaker:

Hva	  er	  planene	  for	  videre	  utbygging	  i	  Vollen?
Vi	   har	   invitert	   sjefsarkitekt	   Tor	   Arne	   Midtbø	   fra 	   Asker	  
kommune	   7l	   å	   være	   med	   å	   gå	   gjennom	   regulerings-‐
planene	  for	   Vollen.	  Den	   som	   tror	   at	   nå	  er	  det	  slu5,	  må	  
nok	  tro	  om	  igjen.	  ForteMng	  og	  nye	  prosjekter	  forefinnes	  -‐	  
vi	  presenterer	  dem!	  Og	  vi	  inviterer	  7l	  spørsmål	  og	  deba5	  -‐	  
de5e	  kan	  bli	  livlig!	  

Gudmundsenbua	   skal	   fly/es	   og	   presenteres	   på	   en	  
annerledes	  måte.	   Kanskje	  et	  ny5	   trekkplaster	   for	  Vollen.	  
Hva	  skal	  det	  brukes	  7l?	  Kom	  og	  hør!

Styrets	  årsberetning	  2010
Det	  har	  vært	  avholdt	  9	  styremøter	  og	  e5	  årsmøte.
Styret	  har	   bestå5	   av	   leder	  Knut	   Førsund,	  nestleder	  Marta	  
Nørbech-‐Eidem,	   sekretær	   Unni	   Musum,	   kasserer	   Simen	  
Olstad,	   styremedlem	   Chris7an	   Øgaarden,	   veisjef	   Erik	  
Heineberg	  og	  miljøkomiteleder	  Trine	  Thommesen.

Styret	  har	  arbeidet	  med	  å	  få	  ned	  farten	  i	  Slemmestadveien	  
og	  Vollenveien.	  I	  Slemmestadveien	  kom	  det	  opp	  fartstavle,	  
som	   i	  noen	   grad	  har	   redusert	  gjennomsni5shas7gheten.	  I	  
Vollenveien	   arbeider	   vi	   fortsa5	   for	   å	   få	   ned	   has7gheten.	  
Statens 	   Vegvesen	   har	   7l	   dels 	   vært	   en	   «treg»	   materie	   å	  
jobbe	  med.

Styret	  har	  sørget	  for	  å	  ha	  en	  god	  økonomi,	  bl.a.	  gjennom	  to	  
sponsoravtaler	   (Tore	   Sigernes	   og	   Jens	   Evensen	   Eiendom)	  
samt	   stø5e	   fra	   Asker	   kommune.	   Vi	   har	   sammen	   med	  
miljøkomiteen	  arrangert	  sommerfest	  og	  ny5årsfeiring.	  

Det	  er	  bli5	   utgi5	   to	  utgaver	  av	   VollenS7kka	  som	  har	  vært	  
distribuert	   7l	   ca.	   4300	   husstander	   via	   Posten.	   Salg	   av	  
annonser	   har	   balansert	   med	   kostnadene	   7l	   trykk	   og	  
distribusjon.	   Styret	   har	   -‐	   i	   tekstsamarbeid	   med	   Harald	  
Bøchman	   -‐	   få5	   produsert	   og	   utplassert	   18	   informasjons-‐
punkter	   langs	  turs7en,	   og	  vi	  har	   lagt	   tekst	  og	   bilder	  ut	  på	  
våre	  ne5sider	   -‐	   som	   forøvrig	  ajourholdes	  jevnlig	   av	   Svein-‐
Ivar	  Fors.	  

I	  september	  arrangerte	  vi	  en	  tur	  i	  den	  «nye»	  turs7en,	  ledet	  
av	  Harald	  Bøckman.	  

Velet	   har	   nylig	   involvert	   seg	   (uten	   forpliktelser)	   i	  
fly5eprosjektet	  med	  Gudmundsenbua.

Veisjefens	  beretning
Det	   har	   vært	   avholdt	   e5	   møte	   med	   rodeledere.	   Asker	  
kommune	   ga	   omtrent	   samme	   7lskudd	   7l	   brøy7ng	   	   og	  
strøing	  som	  året	  før,	  dvs.	  ca.	  143	  000	  kroner.	  Det	  ble	  behov	  
for	  noe	  mindre	  strøing	  enn	  forventet,	  slik	  at	  brøyteandelen	  
for	  2011	  kan	  reduseres	  med	  100	  kroner	  pr.	  andel.	  

Rodeledere	   og	   enkelte	   eiendomsbesi5ere	   har	   få5	  
henvendelse	  om	  å 	  rydde	  lang	  veikantene.	   Stolpene	  i	  s7en	  
fra	   Nilsemarka 	   7l	   Slemmestadveien	   er	   hevet	   og	   tauet	  
ersta5et	  med	  kjeMng,	  samt	  at	   s7en	  har	   få5	  en	   strøkasse.	  
Tre	   andre	   strøkasser	   er	   skiOet	   ut.	   Alle	   er	   sjekket	   og	   10	  
kasser	  e5erfylt	  med	  grus.

Brøy7ng	   og	   strøing	   har	   vært	  uvørt	  7lfredss7llende.	  Vi	  har	  
startet	  brøyteprosjekt	   for	   private,	   og	   inngikk	   høsten	  2010	  
kontrakt	   med	   samme	   brøytefirma	   (Skaaret),	   e5er	   at	   to	  
lokale	   firmaer	   ikke	   ønsket	   oppdraget.	   Vi	   tegnet	   14	  
privatkontrakter	  7l	  en	  samlet	  sum	  av	  ca.	  50	  000	  kroner.



Miljøkomiteens beretning:
Det	  vært	  avholdt	  7l	  sammen	  syv	  møter.	  
Miljøkomiteen	  har	  bestå5	  av	  Lise	  
Førsund,	  Carol	  Holm-‐Hansen,	  Bjørg	  
Horne,	  Trine	  Thommessen	  (leder),	  Hilde	  
Kari	  Vikjord	  og	  Greta	  Wiseth.	  

Komiteen	  arrangerte	  ny5årsfeiring	  og	  
sommerfest	  21.	  august	  sammen	  med	  
styret,	  sistnevnte	  i	  samarbeid	  med	  
Arnestad	  skolekorps.
	  
Benkene	  ble	  malt	  og	  sa5	  ut	  på	  noen	  nye	  
steder	  i	  år.	  Oppussing	  av	  venteskuret	  ved	  
Hur7gbåtkaia	  ble	  vurdert,	  men	  utsa5	  i	  
påvente	  av	  at	  Vollen	  trafikknutepunkt	  skal	  
bli	  ferdig.

Badetrappen	  på	  Evjeodden	  er	  fortsa5	  like	  
dårlig	  plassert,	  men	  saken	  	  følges	  opp	  
ovenfor	  Asker	  Kommune.	  

En	  u5alelse,	  som	  går	  inn	  for	  7lteMng,	  
men	  mot	  feltutbygging,	  i	  forbindelse	  med	  
reguleringsplanen	  for	  G.	  M.	  Brydesvei,	  ble	  
sendt	  7l	  Asker	  kommune.	  

Rekkverket	  ved	  Nilsemarka/
Slemmestadveien	  er	  bli5	  forbedret.

Miljøkomiteen	  er	  bekymret	  for	  at	  
eiendommen	  Mariero	  i	  Marieroveien	  
forfaller.

Regnskap for 2010 er revidert
Regnskapet	  er	  revidert	  og	  godkjent	  av	  våre	  revisorer	  Marit	  og	  
Svein	  Steffens.	  I	  forbindelse	  med	  Gorårets	  regnskap	  hadde	  det	  
sneket	  seg	  inn	  en	  summeringsfeil	  for	  driOsresultatet.	  Denne	  
feilen	  er	  re5et	  opp	  i	  resultat	  for	  2009	  som	  du	  nå	  ser	  ovenfor.

Har du forslag til 
årsmøtet?
Eventuelle forslag til årsmøtet 
må sendes på forhånd - 
benkeforslag kan ikke 
godkjennes. Forslag til 
årsmøtet må være sendt innen 
1. mars til Vollenveien 1 eller 
pr. e-post til 
post@vollenvel.no .

Men kom likevel gjerne med 
andre forslag til saker du 
synes velet kan ta seg av!

Kom gjerne også med forslag 
til saker/temaer vi kan bruke 
våre nettsider til. 

Ta med bladet på møtet hvis 
det er noe her du vil snakke 
om!
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Noter:
1:	  I	  2009	  var	  brøytebidrag	  og	  kon7ngent	  slå5	  sammen
2:	  I	  hovedsak	  stø5e	  fra	  Asker	  kommune
3:	  I	  hovedsak	  stø5e	  fra	  Norsk	  Tipping
4:	  I	  hovedsak	  sommerfesten
5:	  I	  hovedsak	  kulturminner	  7l	  turs7en,	  oppussing	  av	  benker	  
	  	  	  	  	  og	  asfaltering
6:	  I	  hovedsak	  ne5sider,	  sand	  og	  	  kon7ngent	  Asker	  Velforbund
7:	  Skaaret,	  brøy7ng	  private	  +	  strøing	  høsten	  2010
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I	  Norge	  er	  det	  flest	  truete	  arter	  i	  Oslo	  og	  Akershus	  
(1462	  arter),	  viser	  Rødlista	  for	  2010.	  De/e	  gir	  oss	  
som	  fly/er	  inn	  i	  et	  område	  med	  høyt	  utbyggings-‐
press	  et	  ekstra	  stort	  ansvar	  for	  å	  ivareta	  og	  leve	  i	  
fred,	  med	  både	  de	  mest	  truede	  artene	  og	  dyrelivet	  
for	  øvrig.

tekst	  og	  foto:	  Biolog	  Anne	  Hilde	  Røsvik

De	  grønneste	  sonene	  i	  Asker	  er	  ikke	  nær	  sjøen.	  Som	  
kjent	  er	  det	  oOe	  ulike	  arter	  som	  lever	  i	  marka	  enn	  nær	  
sjøen.	  Hvordan	  folk	  kan	  ta	  hensyn	  og	  veie	  opp	  for	  at	  vi	  
mennesker	  nå	  hugger	  løvskog	  og	  bygger	  ned	  de	  
naturlige	  leveområdene	  7l	  en	  rekke	  fugler,	  rådyr,	  
pinnsvin,	  grevling,	  rev,	  elg	  med	  mer?	  NINA,	  Norsk	  
ins7tu5	  for	  naturforskning,	  konkluderer	  med	  at	  
arealinngrep	  i	  form	  av	  fysiske	  inngrep	  for	  å	  bygge	  boliger,	  
fri7dsboliger,	  industri,	  vei	  og	  annen	  infrastruktur	  har	  
påvirket	  flest	  arter	  nega7vt.	  For	  eksempel	  kan	  ikke	  
vadefugler	  leve	  på	  en	  sandstrand,	  stein	  eller	  trebrygge.	  
De	  er	  avhengig	  av	  siv	  og	  naturlig	  mudderstrand.	  Og	  en	  
hakkespe5	  finner	  ikke	  hekkested	  i	  unge,	  nyplantede	  
trær.	  De	  trenger	  gamle	  løvtrær.	  	  

Hva	  kan	  hageeiere	  gjøre?
Noen	  effekvulle	   7ltak	   som	  hageeiere	   selv	  kan	   iverkse5e	  er	   å	  

ordne	  hagen	  slik	  at	  den	  gir	  en	  posi7v	  miljøgevinst	  og	  mat	  7l	  de	  

dyrene	   som	  har	   bodd	   i	   området	   her	   før	   de	   nye	  byggefeltene	  

kom.	  Noen	  effek7ve	  7ltak	  som	  kan	  anbefales	  er;

• spare	   løvskog	  og	   furu	   –	   spesielt	   verdifulle	  er 	  gamle	  

og	  store	  trær

• beholde	   noe	   av	   tomten	   som	   naturtomt	   med	  

bærlyng,	  busker	  og	  viltvoksende	  gress	  

• henge	  opp	  fuglekasser

• senke	   farten	   -‐	   spesielt	   i	   mørket	   da	   mange	   dyr	   er	  

spesielt	  ak7ve	  i	  grålysningen	  

• Ha	   komposthaug	   i	   hagen	   er	   vik5g	   for	   pinnsvin	   og	  

grevling,	   som	   fak7sk	   også	   spiser	   små	   utgaver	   av	  

brunsnegler.

Forebygge	  ulykker	  og	  kon5likter
Noen	   uvordringer	   kan	   oppstå	  når	   områdene	  med	   flest	   arter	  

og	   mest	   yrende	   dyreliv 	   også	   er	   blir	   de	   mest	   populære	  

boligområdene	   for	   mennesker. 	   Påkjørsler	   er	   problem.	   Som	  

høyprioritert	   7ltak	   for	   utprøving	   anbefaler	   NINA	   viltover-‐

ganger 	  som	  kombineres	  med	  friluOsliv	  og	  landbruk.	  Dessverre	  

har	   ikke	  Asker	  kommune	  eller	  Akershus	  fylke	  ta5	   i	  bruk	  de5e	  

ennå.	  Andre	  5ltak	  for	  å	  hindre	   påkjørsler	   kan	   være	   siktregu-‐

lering	  og	  mindre	  sal5ng,	  for	   salt	  gjør	  at	  dyr	  trekker	  mot	  veien.	  

I	  7llegg	   er	   saltet	   svært	   ødeleggende	   for	   amfibier	   og	   rep7ler,	  

som	  vi	  har	   jo	  har	   sårbare	  arter	   av	  i	  Vollen.	  Jakt	   kan	  øke	  antall	  

på-‐kjørsler	   fordi	   dyra	   blir	   mer	   urolig	   og	   holdt	   i	   bevegelse.	  

Kanskje	  kan	  det	  være	   like	   bra	   å	  la	  naturen	   regulere	   seg	   selv.	  

Rev	  er	  en	  naturlig	  fiende	  for	   rådyrkalver	  og	  det	  er	   det	  rela7vt	  

mye	  av	  i	  Asker. 	  Dersom	  folk	  fôrer	  dyrene	  inne	  i	  byggefelt	  –	  der	  
det	  like-‐vel	  er	  30	  sone,	  vil	  de5e	  kunne	  holde	  dyrene	  mer	  borte	  

fra	   Slemmestadveien,	  der	   fart	   og	   trafikk	  er	   høyere.	  De5e	  er	  

også	  et	  av	  forslagene	  7l	  NINA	  for	  å	  redusere	  påkjørsler.	  	  

Selv	  om	   du	   har	   vært	   flink	  og	   beholdt	   en	   del	   av	   hagen	   som	  

naturtomt,	  ønsker	  du	  kanskje	  å	  ha	  noen	  blomster	  for	  deg	  selv.	  

Da	   kan	   du	   velge	   noen	   som	   rådyr	   ikke	   i	   det	   hele	   ta5	   liker:	  

Blåkorg,	   ringblomst,	   ridderspore,	   lupin,	   valmue,	   tagetes/

fløyelsblomst,	  jernurt,	  snøklokke,	  narsisser,	  skjermlinje.	  

Om	   vi	   hus	   og	  hageeiere	   er	   flinke	   7l	   å	   leve	   i	   symbiose	  med	  

dyrelivet	  og	  naturen	  i	  Vollen	  kan	  vi	  si	  som	  Ole	  Brum,	   	  -‐Ja	  takk	  

begge	   deler;	   koselig	   bomiljø	   nær	   sjøen	   og	   sam-dig	   bevaring	  

av	  dyr	  og	  natur.	  Men	  det	  krever	  at	  vi	  alle	  gjør	  en	  innsats!

Kilder

Norges	  Dyr,	  PaIedyrene.	  Cappelen	  Forlag.	  

Artsdatabanken:	  hIp://www.artsdatabanken.no/Ar@cleList.aspx?
m=6&amid=8303	  

Naturhistorisk	  museum:	  hIp://www.nhm.uio.no/fagene/botanikk/
karplanter/an@-‐raadyr/

Kan vi ta bedre vare på dyrelivet i Vollen?

http://www.artsdatabanken.no/ArticleList.aspx?m=6&amid=8303
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Velkommen inn til kaféen med den flotte 
beliggenheten og den hyggelige 

atmosfæren.
 

Alltid ferske og gode bakervarer. 

Åpent 7 dager i uken: 
Mandag — lørdag 9 — 17 

Søndag 9 — 17 

Foto: Anne Sophie, Photographia 



Kurs 1: Lær å ta bedre bilder
Ser du motivet? Fotograferer du bare med 
kameraet på auto?  Forstår du bruken av lukker 
og blender? Bruker du blits i solskinn? Kan du 
bruke pluss/minus-kontrollen? Lær om lyskilden 
som nesten ingen bruker. Praktiske råd og tips i 
massevis. Ikke for eksperten, men for de fleste 
andre. Et grasrotkurs for hele familien, uansett 
hva slags kamera du har.
Tirsdag 15. mars kl 19.00

Kurs 2: Bildebehandling og orden 
med gratisprogrammet PICASA
Lær å lage utsnitt, rette opp skjeve bilder, fjerne 
røde øyne, fikse bilder som er for mørke — og 
mye, mye annet som kan gjøre bildene dine 
bedre. Programmet er gratis og på norsk.

Lær om hvordan du kan sortere, navngi og 
merke mapper og bilder slik at du lettere kan 
finne igjen bildene.

Du får også tips og råd om det å virkelig bruke 
bildene dine, og det å lage den moderne formen 
for album: Fotobøker. Moro og spennende!
Tirsdag 22. mars kl 19.00

Kursene varer i litt over to timer.
Pris kr 300,- pr kurs deltaker.
Sted: Heggedal Hovedgård
Påmelding: knut@knut.no

Knut Førsund er kursleder, 
fotopedagog og fotograf. 
Han har fotografert, 
skrevet, juryert og 
undervist i mer enn en 
menneskealder. 

Han har drevet 
www.fotoskolen.no med 
fotokurs på nettet i over 10 
år, har vært redaktør i 
bladet «fotografi» og har 
skrevet flere fotobøker. 
Han garanterer at du vil 
lære mye på kursene!

Lær å ta bedre bilder!

Hva er egentlig en VELVEI?
I 	   Vollen	   er	   det	   fire 	   typer	   veikategorier.	   Slemme-‐
stadveien	   er	   en	   riksvei 	   og	   Vollen-‐veien	   er	   en	  
fylkesvei.	   I 	   de 	  nye 	  bo-‐områdene 	  er	   det	   stort	   seI	  
kommunale 	  veier,	  mens 	  de	  fleste	  av	  de	  eldre 	  veiene	  
er	  private.

En	   del	   private	   veier	   får	   bidrag	   fra	   Asker	   kommune	   7l	  
brøy7ng	   og	   strøing.	   Disse	   veiene	   kaller	   vi	   «velveier».	  
De5e	   bidraget	   gis	   7l	   velet,	   som	   bruker	   de5e	   som	   et	  
7lskudd	   7l	   å	   brøyte	   og	   strø.	   Bidraget	   dekker	   rundt	  
halvparten	   av	   utgiOene.	   Underskuddet	   må	   dekkes	   av	  
grunneiere,	   og	   de5e	   sender	   velet	   en	   egen	   regning	   på	  
sam7dig	   med	   medlemskon7ngenten.	   Enkelte	   veier	   er	  
delvis 	   kommunale	   og	   delvis	   private.	   De5e	   gjelder	  
Vennelyveien,	   Jonasmyra,	   Heslebergveien,	   Strandeng-‐
veien	   og	   Øgårdsveien.	   De	   som	   bor	   i	   den	   kommunale	  
delen	   av	   en	   disse	   veiene	   betaler	   ikke	   for	   brøy7ng	   og	  
strøing	  -‐	  de5e	  ordner	  kommunen.

I	  både	  velveier	  og	  private	  veier	  er	  det	  grunneierne	  som	  
må	   sørge	   for	   og	   betale	   for	   vedlikehold	   og	   eventuelle	  
forbedringer	  av	  veien.	  I	  «gamle	  dager»	  fikk	  velet	  7lskudd	  
også	  for	  såkalt	  sommer-‐vedlikehold,	  men	  de5e	  tok	  slu5	  
for	  flere	  år	  siden.	  

Alle	   velveiene	   i	   Vollen	   har	   en	   rodeleder,	   som	   skal	   ta	  
ansvar	   for	   å	  avholde	   nødvendig	   dugnad	  eller	  på 	  annen	  
måte	  sørge	   for	   at	   veiene	   holdes	   i	   kjørbar	   stand,	   og	   at	  
veiskuldrene	  holdes	  fri	  slik	  at	  brøy7ng	  kan	  skje	  uhindret.

Oversikt	   over	   rodeledere	   finner	   du	   på 	   våre	   ne5sider.	  
Kontakt	   vedkommende	  hvis	  du	  har	   spørsmål	   om	  veien	  
du	  bor	  i.

Uanse5	  om	  du	  er	  eiendomsbesi5er	  i	  en	  privatvei	  eller	  en	  
velvei	  må	  du	  altså	  være	  med	  på	  å	  besørge	  vedlikehold	  av	  
veien	  i	  fellesskap	  med	  de	  andre.	  

I	  Skogveien	  og	  Plommedalsveien	  har	  de	  gå5	  sammen	  om	  
et	  veilag,	  og	   håper	  på	  at	  de	  e5er	  en	  utbedring	  av	   veien	  
med	  snuplass,	  grøOing,	  autovern,	  etc	  kan	  få	  kommunen	  
7l	  å	  overta	  veien	  på	  li5	  sikt.	  Denne	  muligheten	  foreligger	  
også	   for	   enkelte	   andre	   veier,	   men	   kostnadene	   med	   å	  
opparbeide	  7l	  såkalt	  «kommunal	  standard»	  kan	  være	  så	  
stor	  at	  eiendomsbesi5erne	  heller	  velger	  å 	  ha	  veien	  som	  
«velvei»	  enn	  ren	  privatvei.	  I	  veier	  med	  få	  eiendommer	  og	  
lang	  vei	  er	  kommunal	  overtakelse	  ikke	  sannsynlig.

http://www.fotoskolen.no/
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Spiller du Lotto, 
Extra eller tipper du?

Du kan 
støtte 
Vollen Vel 
uten at det 
koster 
deg ett 
rødt øre!
Kjærer	  spiller!
De	  fleste	  om	  spiller	  Lo5o	  eller	  
7pper	  har	  IKKE	  registrert	  seg	  som	  
stø5espiller	  hos	  Norsk	  Tipping.	  
Dermed	  får	  staten	  5	  %	  som	  de	  
egentlig	  ikke	  skulle	  ha!	  

Hvis	  du	  snakker	  med	  din	  
kommisjonær,	  kan	  han	  registrere	  
deg	  som	  stø5espiller	  7l	  Vollen	  Vel	  
-‐	  og	  VI	  får	  5	  %	  av	  det	  du	  spiller	  for.	  
Mange	  bekker	  små	  gjør	  en	  stor	  å	  -‐	  
derfor	  vil	  vi	  se5e	  stor	  pris	  på	  om	  
ne5opp	  DU	  kan	  hjelpe	  oss	  med	  
de5e.	  Det	  tar	  deg	  to	  minu5er	  og	  
koster	  ingen	  7ng.	  Vi	  vet	  ikke	  hvem	  
som	  gir	  oss	  pengene,	  vi	  ser	  bare	  
at	  det	  kommer	  penger	  på	  kontoen	  
annen	  hver	  måned.

Til	  din	  kommisjonær	  oppgir	  du	  
Vollen	  Vel	  eller	  org.	  nummeret	  
992685646.

Tusen	  takk!

VI TILBYR:

Vinterlagring I Motorservice

Slippsetting/løft opp til 20 tonn

Glassfiberarbeid I Utstyrsmontering

Spyling I stoffing I polering

Rens av teak

Slemmestadveien 424 I 1390 Vollen

Vi er -forhandler

VollenStikka
kommer ut bare to ganger i året, men har du tips om saker 
du synes vi bør ta opp, så kom med dem! 

Det samme gjelder annonsering. Denne gang distribuerer 
vi kun i Vollenområdet, det er en økonomisk sak for våre 
annonsører - det er nemlig de som betaler både trykking og 
distribusjon. (Produksjonen forøvrig er dugnadsarbeid.)

Du kan sende til post@vollenvel.no - vi lover å svare kjapt 
uansett hva du har på hjertet!

mailto:post@vollenvel.no
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Vollens eldste bygning fra skipsbygger-
perioden skal flyttes og bevares!

Nedenfor	  Slemmestadveien	  og	  nær	  Vollen	  Slipp	  
ligger	  en	  gammel	  og	  falleferdig	  rød	  bygning:	  
Gudmundsenbua.	  Den	  har	  historie	  @lbake	  @l	  1801.	  

Båtbyggeriet	  ble	  påbygd	  flere	  ganger,	  og	  fra	  1870	  
ble	  det	  drevet	  av	  Søren	  Gudmundsen,	  født	  i	  1834.	  

Det	  har	  lenge	  foreligget	  en	  plan	  for	  å	  bevare	  og	  
restaurere	  bygget,	  og	  nå	  ser	  det	  ut	  som	  om	  planene	  kan	  
bli	  realisert.	  Tanken	  er	  å	  ta	  ned	  bygget	  og	  fly5e	  det	  noen	  
7talls	  meter	  bort	  7l	  den	  nærliggende	  Kustranda,	  
nedenfor	  Kafe	  Oscar.	  Det	  foreligger	  spennende	  planer	  -‐	  vi	  
regner	  med	  å	  kunne	  bringe	  mer	  informasjon	  om	  de5e	  på	  
årsmøtet.	  

Kustranda	  kan	  bli	  et	  spennende	  sted	  og	  en	  liten	  
turistmagnet	  for	  Vollen.	  Noe	  av	  det	  utvendige	  og	  en	  god	  
del	  av	  det	  innvendige	  i	  bua	  er	  det	  mulig	  å	  restaurere.	  Det	  
vil	  koste	  noen	  millioner,	  men	  det	  er	  seriøs	  interesse	  for	  
prosjektet.

Kom	  på	  årsmøtet	  og	  få	  mer	  informasjon!	  

Søren	  Gudmundsen	  var	  en	  av	  landets	  dyk-gste	  
båtbyggere.	  Her	  er	  han	  avbildet	  sammen	  med	  Chris-an	  
Christensen	  (1870	  -‐	  1932)	  fra	  Vollen.	  Bildet	  er	  utlånt	  av	  
Asker	  Bibliotek.

t.v.	  Kustranda	  nedenfor	  Kafe	  Oscar	  kan	  bli	  et	  nyL	  og	  
spennende	  sted	  for	  Vollen.



Vollen	  Ungdomslag	  ønsker	  at	  2011	  skal	  gi

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  ny	  ungdomsklubb	  og	  sandbaneanlegg
Alderen	   ser	   ikke	   ut	   7l	   å	   tynge	   Vollen	  

Ungdomslag	   som	   nærmer	   seg	   hundre	  

år.	  Navnet	  ”ungdomslag”	  er	   valgt	   for	  å	  

favne	   mer	   enn	   idre5en	   og	   VUL	   kan	  

derfor	  7lby	  kultur, 	  villmarksklubb, 	  dans	  

og	  ulike	  særidre5er.

Det	   mest	   synlige	   som	   skjedde	   i	  

klubbens	  regi	  i	  2010,	  var	  at	  VUL	  fikk	  et	  

ny5	  klubbhus	  på	  Arnestad	  nær	   fotball-‐

banen	   og	   andre	   ak7viteter. 	   Sam7dig	  

fikk	   VUL	   dermed	   frigjort	   plass	   i	   det	  

gamle	   garderobeanlegget.	   Her	   brukes	  

det	   fremdeles	   noen	   garderober,	   men	  

halve	   bygget	   står	   nå	   ledig	   for	   annen	  

ak7vitet.	   Det	   største	   ønsket	   er	   derfor	  

nå	   at	   lokalene	   kan	   pusses	   opp	   og	   bli	  

Vollens	   7lbud	   for	   en	   ungdomsklubb.	  
Arnestad	   er	   gjennom	   idre5sak7viteten	  

og	   skolene	   et	   naturlig	   samlingssted.	  

Derfor	  er	  det	  et	  sterkt	  ønske	  om	  å	  

William	  Braathen,	  leder	  av	  VUL	  fotball-‐
gruppe,	  har	  vært	  en	  pådriver	  for	  å	  få	  et	  nyL	  

klubbhus.

etablere	   en	   sosial	   samlingsarena	   for	  

områdets	  ungdommer.	  Målet	  må	  være	  

at	   vi	   kan	   åpne	   en	   ungdomsklubb	   før	  

mørke7den	  kommer	   7lbake	  7l	   høsten.	  

Om	   du	   som	   forelder	   eller	   ungdom	  	  

ønsker	  å	  bidra	  med	  innspill	   og	  engasje-‐

ment,	  er	  du	  hjertelig	  velkommen.

Før	  den	  7d	  er	  det	  også	  planer	  å	  utvikle	  

et	  sandidre5sanlegg	  som	  kan	  brukes	  7l	  

både	   organisert	   og	   uorganisert	  

ak7vitet.	   Lengst	   syd	   på	   grøntanlegget	  

mellom	   ungdomsskolen	   og	   riksveien,	  

ligger	  det	  i	  dag	  en	  sandvolleyballbane.	  I	  

nærheten	  av	  denne	  har	  VUL	  planer	  om	  

å	  bygge	  et	   større	  sandareal,	  slik 	  at	  det	  

blir	  mulig	  å	  spille	  både	  beach	  håndball	  

og	  sandvolleyball	  der.	  Allerede	  i	  dag	  ser	  

vi	   at	   sandvolleyball	   er	   en	   populær	  

fri7dsak7vitet	  for	  unge	  Vollen-‐boere.

Et	  annet	  ønske	  som	  har	   vært	   fremmet	  	  

blant	  Vollens	  unge,	  er	   en	   skatepark.	  Er	  

det	   mulig	  gjennom	   lokalt	   samarbeid	   å	  

få	  etablert	   de5e	  i	   løpet	  av	  2011?	  Blant	  

de	   yngre	   har	   det	   også	   vært	   stor	  
interesse	   for	   å	  få	  et	   7lbud	   om	   fotball-‐

SFO.	  Det	  nye	  klubbhuset	  er	   en	   naturlig	  

samlingsplass,	   så	   fotballgruppa	   i	   VUL	  



forts.	  fra	  side	  5:	  Bringebærdyrkerne

2:	  Barna	  får	  være	  med	  på	  mat-‐auk,	  og	  

det	  er	  det	  ikke	  så	  mye	  av	  i	  vår	  

moderne	  7d	  når	  selv	  bær	  kommer	  i	  

flate,	  fryste	  pakker.	  Tradisjoner	  holdes	  i	  

hevd	  her!

3:	  Det	  ser	  så	  vakkert	  ut	  med	  alle	  

grønne	  radene	  med	  røde	  smykker	  på	  i	  

sesongen.

4:	  Det	  er	  bli5	  en	  livss7l	  for	  vertskapet,	  

og	  selv	  om	  de	  nå	  begge	  er	  pensjonister	  

(Niels	  jobber	  enda	  ganske	  mye	  utenom	  

gården),	  så	  vil	  vi	  gjerne	  få	  fortse5e	  så	  

lenge	  vi	  orker...

Da	  Reidun	  og	  Niels	  kjøpte	  gården	  i	  

1977,	  var	  det	  gamle	  trær	  og	  bukser	  og	  

kra5	  overalt,	  og	  en	  svær	  15	  tonns	  
bulldozer	  var	  første	  verktøy	  7l	  å	  få	  bukt	  

med	  alt	  som	  skjøt	  opp	  av	  den	  meget	  

gode	  jorden,	  som	  hadde	  ligget	  brakk	  i	  

mange	  år.	  Første	  gangen	  Niels	  dro	  

innover	  for	  å	  se	  på	  stedet,	  fant	  han	  det	  

først	  ikke,	  og	  trodde	  at	  han	  hadde	  kjørt	  

feil.	  Han	  ville	  snu.	  Han	  kom	  fram	  7l	  

stedet,	  der	  låven	  var	  på	  halv	  12,	  og	  det	  

meste	  var	  overgrodd.	  ”Hadde	  jeg	  ikke	  

mø5	  min	  gode	  venn	  og	  nabo,	  Lars	  

Gisle,	  som	  viste	  meg	  vei,	  hadde	  jeg	  nok	  

ikke	  funnet	  stedet”,	  mimrer	  Niels.	  

Han	  var	  giO	  med	  Reidun,	  som	  var	  lei	  av	  

å	  bo	  nær	  motorvei	  i	  Bærum,	  og	  vips	  

var	  de	  eiere	  av	  stedet	  ,	  samt	  en	  masse	  

arbeid	  for	  å	  få	  bruket	  opp	  å	  stå	  igjen.	  

TAKK	  FOR	  DET!!	  sier	  vi,	  og	  tør	  nesten	  

ikke	  spørre	  om	  hva	  som	  skal	  skje	  her	  

oppe	  i	  fram7den.	  Begge	  barna	  er	  

etablerte	  med	  jobber	  og	  familie,	  og	  
vertskapet	  sier	  diploma7sk:	  -‐	  Men	  

fram-den	  -l	  bringebærene	  tør	  vi	  ikke	  

uLale	  oss	  om”!

«Sett deg sammen med oss, 
og vent på våren»!

Slemmestadvn. 428, Vollen Handelssted.
tirs, fred, lør, søn 11.30-17.00   -   ons, tors  11.30-18.00.

www.sostrenesagen.no   www.vollenhandelssted.no

får	   se	   om	   de5e	   er	   en	   ak7vitet	   klubben	  

har	  mulighet	  7l	  å	  realisere.	  

Sist	  nå,	  midt	  i	  januar,	  fikk	  vi	  se	  at	  Vollen	  er	  

et	   flo5	   sted	   for	   ak7viteter.	   Skigruppa	  

gjennomførte	   7denes	   største	   «Vollen-‐

sprinten»	  med	  430	  deltagere	  og	  fikk	  mye	  

ros	  for	  arrangementet.	  Sammen	  med	  VUL	  

t.v:	  Full	  fart	  i	  Vollen-‐sprinten!

foto:	  Tore	  Guriby,	  Buds-kka

Cup	   i	   fotball	   er	   de5e	   de	   to	   arrange-‐

mentene	   som	   samler	   flest	   deltakere	   på	  

Arnestad-‐området.	  

Ønsker	  du	  å	  påvirke	  og	  delta	  i	  utviklingen	  

for	   barn	   og	   ungdom	   i	   Vollen	   gjennom	  

VULS	  ak7vitet?	  Da	  må	  du	  gjerne	   komme	  

med	   innspill	   ved	   å	   sende	   mail	   7l	  

vul@viul.no	   eller	   ta	   kontakt	   med	   Roar	  

Sundbø	   på	  mobil	   9091	   5770.	  Han	   er	   fra	  

januar	   2011	   en	  administra7v	  koordinator	  

for	  Vollen	  Ungdomslag.

Kjære ungdommer i Vollen:

- Takk for at du hjelper til 
med å holde nærmiljøet 
ditt pent og i orden. Det 
skal jo bli ditt en gang...

http://www.sostrenesagen.no/
http://www.sostrenesagen.no/
http://www.vollenhandelssted.no/
http://www.vollenhandelssted.no/
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Lyst til å drive butikk i Vollen?
Du kan åpne 10. juni!

Platous gate 18, 0190 Oslo. 
Tlf. 46 78 88 44
Ole-Martin Holmen

JENS EVENSEN 
eiendom

Logo - farver uten adresse - stor 

Midt i sjarmerende Vollen 
kan du snart åpne din egen 
butikk, skape din egen framtid 
og være med å påvirke miljøet. 
Lokalet kan tilpasses etter ditt 
ønske, mellom 50 og 150 
kvadratmeter. Ring!  

Bo midt i selve Vollen 
ved å leie en moderne leilighet .
Både her over butikkene, eller på 
toppen av Rema 1000-bygget. 
Flott utsikt! Du kan velge blant 
25 leiligheter. Først til mølla...

Husker du det gamle fjøset 
(senere Vollywood) ? 
Nå settes det opp igjen på det 
stedet der det sto, i restaurert 
stand, og skal bli kafe. Har du 
lyst til å ta del i kafelivet i 
Vollen, nær inntil dagligvare-
butikken Rema 1000?
- Ja, da har du sjansen nå!


